

Title (en)

Means for easy trimming plane floor covering elements with irregular shape.

Title (de)

Das Zurichten von ebenen Bodenbelagsteilen unregelmässiger Form erleichterndes Hilfsmittel.

Title (fr)

Outil facilitant la découpe d'éléments plans de revêtements de sols de formes irrégulières.

Publication

EP 0454626 A2 19911030 (DE)

Application

EP 91810309 A 19910425

Priority

CH 140090 A 19900425

Abstract (en)

The means is formed by a frame-like template having at least four frame pieces (1, 2, 3, 4) which are freely adjustable and can be fixed in any position. In this arrangement, the frame pieces can consist of a plurality of parts (5/6, 7/8), so that their length can be altered. On the stairs, the template is given the shape of the step to be covered; the covering material can then be cut at the work place with the aid of the template, which is considerably simpler than using cutouts made of paper. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Hilfsmittel wird durch eine rahmenartige Lehre mit mindestens vier frei verstellbaren und in jeder Stellung fixierbaren Rahmenschenkeln (1, 2, 3, 4) gebildet. Die Rahmenschenkel können dabei aus mehrerer Teilen (5/6, 7/8) bestehen, so dass sich ihre Länge verändern lässt. Der Lehre wird auf der Treppe die Form der zu belegenden Stufe gegeben; dann kann mit ihr am Arbeitsplatz das Belagsmaterial geschnitten werden, was wesentlich einfacher ist als die Verwendung von aus Papier bestehenden Ausschnitten. <IMAGE>

IPC 1-7

E04F 21/20

IPC 8 full level

B28D 1/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

B28D 1/225 (2013.01); **E04F 21/0076** (2013.01); **E04F 21/26** (2013.01)

Cited by

CN109339421A; US6101730A; US7302763B1; CN109877797A; US6553683B1; WO2006123136A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0454626 A2 19911030; EP 0454626 A3 19930804; CH 682936 A5 19931215

DOCDB simple family (application)

EP 91810309 A 19910425; CH 140090 A 19900425